
 

Hei, 

 

Vi er et nabolag øverst i Underlia bestående av et større antall barnefamilier hvor det er et felles 

ønske om en lekeplass. Den nærmeste lekeplassen er i Sparavollen som er ca 1 km unna (legger ved 

kartutsnitt "forslag til plassering") 

 

En lekeplass ville ha vært en fin møteplass for å bli kjent på tvers, og skape et bedre bo- og 

oppvekstmiljø for barn og foreldre i Underlia. I dag finnes det ingen naturlig samlingsplass i området, 

noe som fører til at naboer knapt kjenner hverandre. 

 

Kommunen har nylig ryddet et område som ville egnet seg godt til formålet. Dette arealet er nå fylt 

opp med hogstavfall og bør uansett ryddes. Vi mener at man med relativt enkle grep og virkemidler 

kunne laget en liten lekeplass ved å fliskutte grot etter hogsten og benytte dette som underlag. Dette 

vil være godkjent fallunderlag iht. lekeplassforskriften. Videre kunne det ha vært plassert ut naturlige 

elementer og enkle lekeapparater som krever minimalt med vedlikehold. 

 

Vi ser for oss at dette kunne være et pilotprosjekt hvor administrasjonen i Drammen kommune kan 

bygge kompetanse for hvordan en bærekraftig lekeplass kan realiseres. Drammen henger etter på 

dette området til sammenligning med f.eks. Oslo som har kommet langt i dette arbeidet. Tiltaket vil 

slik sett støtte opp under kommunens klimastrategi og gi verdifull erfaring når det gjelder utvikling av 

bærekraftige lekeplasser. Legger ved eksempelbilder fra Botanisk hage i Oslo. 

 

Vi håper dette initiativet blir positivt mottatt, og at det kan bevilges midler til dette tiltaket i 

forbindelse med den videre budsjettprosessen. 

 

På vegne av beboere i øvre deler av Underlia 

 

Mvh. 

 

Øyvind Mathisen 


